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Insprekers:  
 
1.  Dhr. M. Foppen, namens VTE en eigenaar dhr. J. van Eck, bij agendapunt 8 Informeren Raad over besluit 
PAB aanvraag Vliegveldweg 345 
 
2. Dhr. H. Wallinga, namens Stichting Lonnekerland, bij agendapunt 8 Informeren Raad over besluit PAB 
aanvraag Vliegveldweg 345  
 
3. Dhr. G. J. Takkenkamp, namens StiL, bij agendapunt 8 Informeren Raad over besluit PAB aanvraag 
Vliegveldweg 345  
 
4. Dhr. G. Berendsen, namens Stichting Dassenwerkgroep Twente, bij agendapunt 8 Informeren Raad over 
besluit PAB aanvraag Vliegveldweg 345  
 
 
Rondvragen: 
 
 
1. dhr. A. Blömer (PVV), mede namens dhr. T. ten Vergert (CDA) - Fietspad  
 
Bij de PVV zijn berichten binnen gekomen over de onveiligheid van het fietspadgedeelte van de Lambertus 
Buddestraat rechtsaf naar de G.J van Heekstraat. De bedoeling van dit nieuwe gedeelte is natuurlijk dat de 
fietsers veilig de G.J. van Heekstraat kunnen bereiken en dat is natuurlijk ook helemaal top, echter door 
onduidelijkheid en onderbroken belijning gebeurt het regelmatig dat automobilisten het smalle rode stuk 
fietspad ook gebruiken om op de G.J van Heekstraat te komen. 
Hiervoor hebben we de volgende vragen aan de wethouder 

1. Er rijden auto’s over het rood gemaakte stuk weg, mag dit en zo nee, waarom is dit stuk niet 
aangemerkt als fietspad? 

2. Is het bekend dat veel kinderen die van en naar school fietsen van dit stukje fietspad gebruik maken, en 
dat hierdoor gevaarlijke situaties kunnen ontstaan? 

3. Er staan nog steeds nood verkeerslichten, die volgens ons niet meer werken of op dit moment niet 
meer nodig zijn, kan het zijn dat dit gedeelte nog niet helemaal gereed is, en indien wel gereed wat 
voor mogelijkheden zijn er om te voorkomen dat automobilisten gebruik maken van dit stukje fietspad? 
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2. dhr. T. ten Vergert (CDA) - Zandhopen Ruiterkampweg Lonneker 
 
In de vergadering van de stadsdeelcommissie Noord op 19 september 2023 kwam aan de orde dat 
vooruitlopend op de bestemmingsplanwijziging aan de Ruiterkampweg ,  op de beoogde bouwlocatie al enige 
zandhopen gestort zijn zonder benodigde toestemming.  De wethouder gaf aan dat hierover contact was 
geweest met eigenaar van Lutscher Alm en dat deze tot actie over zou gaan van zaken die opgeruimd dienen te 
worden.  Op 1 maart 2024 mocht ik constateren dat deze niet legale zandhopen nog steeds aan te treffen zijn 
aan de Ruiterkampweg en afbreuk doen aan het landschap. 
 
Vraag 1. Is de wethouder met de CDA fractie eens dat de huidige situatie afbreuk doet aan het fraaie landschap 
ter plaatse? 
 
Vraag 2. Gaat het College nog handhaven zoals vorig jaar is toegezegd? 
 
 
3. dhr. T. ten Vergert (CDA) - Tijdelijke afsluiting Bosweg 
 
Recentelijk is vanwege werkzaamheden de Bosweg ten noorden van de UT afgesloten voor zeker een half jaar. 
Voor fietsers zijn alternatieven mogelijk via het terrein van de universiteit. Voor automobilisten ontbreekt deze 
mogelijkheid, zodat ze gedwongen worden alternatieven te zoeken via de al drukke Deurningerstraat / 
Boddenkampsingel, dan wel door de Bolhaar en de Roessingsbleekweg waar bewoners nu al veelvuldig last 
hebben van het drukke verkeer in met name de spitsuren. 
 
Vraag 1.  Is bekend hoeveel autoverkeer normaliter gebruik maakt van de Bosweg en zijn de alternatieve 
omleidingsroutes hier wel op ingesteld? 
 
Vraag 2. Wil het College met de Universiteit Twente in gesprek gaan om een tijdelijk alternatieve route via het 
terrein van de Universiteit mogelijk te maken zodat het autoverkeer in een meer directe richting naar 
Kennispark / Hengelosestraat kan worden geleid 


